

# 國立高雄大學 校內住宿注意事項

## National University of Kaohsiung Campus Housing Matters of Attention

申請 校內住宿 系統(學務系統)

Campus Housing Application System (Student Affairs Website)

輸入帳號、密碼請用小寫英文。

Enter user name and password using lower case Romanized letters.

1. 4 位同學住一間。

床位大小：學一宿舍長 190 公分、寬 95 公分

學二宿舍長 200 公分、寬 95 公分

綜合宿舍長 216 公分、寬 95 公分

1. 4 people to a room.

Bed Size: 190(200/216) by 95 centimeters.

2. 宿舍代號說明：OA、OB 係指學生第一宿舍；OE、OF 係指學生第二宿舍；  
B01 指綜合大樓宿舍。

2. Explanation of dormitory code: OA and OB both refer to Student Dormitory 1, OE and OF both refer to Student Dormitory 2, while B01 refers to the General Building Dormitory.

3. 費用

項目	收費標準	備註
學生宿舍 住宿費	1、學一宿舍：7,463 元 (OA-男、OB-女) 2、學二宿舍：9,985 元	內含住宿網路資源使用費 400 元。

	(OE-男、OF-女) 3、綜合宿舍：9,710 元	
學生宿舍 費保證金	2,000 元	1. 初次辦理住宿者繳交。 2. 第一學期已住，第二學期續住者，免重複繳交。

Items	Fee Standards:	Remarks:
Student Dormitory Boarding Fees	Student Dormitory 1 : 7,463 NT\$ (OA-male, OB-female)	Includes a prepayment of 400 NT\$ for internet use.
	Student Dormitory 2 : 9,985 NT\$ (OE-male, OF-female)	
	General Building Dormitory : 9,710 NT\$ (B01-male)	
Student Dormitory Security Deposit	2000 NT\$	1. Payable when first moving into the dormitory. 2. Students staying in the dormitory during the fall semester will not have to pay this fee again if continuing to reside in the spring semester.

#### 4. 宿舍網路登錄

##### (1) 申請：

- ① 凡住校內宿舍之學生，請自備個人電腦。
- ② 學生宿舍上網方式，全面採取隨插即用自動取得 IP 位址的方式。
- ③ 開啟 IE 瀏覽器後會出現認證視窗，輸入電子郵件帳號與密碼後即可上網。

(2) 限制：

~~①每日進出校外流量超過 6Gbytes 者，停權 1 天。~~

②使用網路侵權行為，將依學生獎懲辦法辦理。

~~(智慧財產權資訊可參考~~

~~<http://www2.nuk.edu.tw/lib/copyright/index.htm>)~~

③停權名單可參考「圖資館首頁」-「資訊服務」-「~~宿網停權公告~~」。

#### 4. Dormitory Internet Registration:

(1) Application:

①All students residing in campus dormitories should bring their own computer.

②All student dormitory internet access is PnP and the IP address is verified automatically.

③After opening the Internet Explorer browser, the authentication window will appear. Enter E-mail address and password to get online.

(2) limits:

~~①Students whose internet volume exceeds 6 Gbytes per day will have privileges revoked for 1 days.~~

②Students who violate intellectual property right laws will be punished according to incentive and disciplinary measure guidelines.

~~(For intellectual property rights, refer to~~

~~<http://www2.nuk.edu.tw/lib/copyright/index.htm>)~~

③For a list of those who have had their privileges revoked, go to “Library Homepage “Information Service” Dormitory Internet Privilege Revocations.”

※學一宿舍 1-3 樓為無線網路，若您的電腦無法使用無線網路，請自行準備無線網路卡。

#### 5. 公共設施

(1)交誼廳：在交誼廳中有電視、撞球台、鋼琴、~~每日各家報紙~~供學生使用，開放時間為 24 小時，於每日 22 時過後嚴禁大聲喧嘩。

(2)桌球台：在學生第一宿舍設有桌球台可供學生使用，於每日 22 時過後嚴禁大聲喧嘩。

(3)飲水機：在宿舍每層樓之洗衣間皆設有一台飲水機，提供熱水與冷水。

(4)洗衣間：在學生第一宿舍及學生第二宿舍每層樓皆設有二台洗衣機、一台烘衣機、一台脫水機可供使用，綜合宿舍洗衣機、烘衣機及脫水機在三、四樓兩側樓梯間。

學一宿舍洗衣設備使用時間為每日 7-24 時。學二宿舍及綜合宿舍 24 小時開放。

	洗衣機	烘衣機	脫水機
價錢	10 元/次	20 元/次	免費
時間	30 分鐘	30 分鐘	3 分鐘

	Washer	Tumble Dryer	Spin Dryer
Cost	10 NT\$ per load	20 NT\$ per load	free
Time	30 minutes	30 minutes	3 minutes

(5)閱覽室：學生第二宿舍一樓。

(6)自修室：學生第二宿舍 OE、OF 二樓各一間、綜合宿舍 4 樓一間。

(7)自動販賣機：於宿舍內設有數台自動販賣機，提供各式飲料、餅乾與泡麵。

(8)垃圾場與資源回收場：位於學生第一宿舍地下一樓。

(9)冰箱：學生第一宿舍、學生第二宿舍二樓設有冰箱

## 5. Public facilities

(1)Lounge: The lounge has a television, pool table and piano, as well as daily newspapers for students to read. It is open 24 hours per day and students must keep their voice as low as possible when using the lounge after 10:00 pm.

(2)Pool Table: Pool tables are provided for student use in the Student Dormitory 1. Loud noises are not permitted after 10:00 pm when using the pool tables.

(3)Water dispenser: There is a water dispenser in the laundry room of each floor of Student Dormitory which dispenses hot and cold water.

- (4) Laundry Rooms: There are 2 washing machines, 1 tumble dryer, and 1 spin dryer on each floor of Student Dormitory 1 and 2 for student use. Washers, tumble dryers, and spin dryers in the General Building Dormitory are between the two stairways on the third and fourth floor.
- The laundry facilities in Dormitory 1 may be used between 7:00 am and 0:00 am, the others have no limits.
- (5) Reading Room: There is a reading room on the first floor in Student Dormitory 2.
- (6) Study Room: There are study rooms on the second floor in Student Dormitory 2 and on the fourth floor in General Building Dormitory.
- (7) Vending machines: There are several vending machines in the dormitory which sell beverages, cookies, crackers, and instant noodles.
- (8) Trash and Recycle Bins: Located in B1 of Student Dormitory 1.
- (9) Refrigerators are provided for student use on the second floor in the Student Dormitory 1 and the Student Dormitory 2.
6. 學生宿舍自治委員會相關規定，請參閱國立高雄大學學生宿舍自治會組織章程。
6. For relevant regulations regarding the Dormitory Life Self-Regulation Committee, see National University of Kaohsiung Dormitory Life Self-Regulation Committee Rules.